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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 25 mai 2018, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de consilieri 
judeţeni sunt prezenţi 33 de consilieri, absentând motivat  domnii consilieri judeţeni 
Iliescu Gheorghe şi Tecău Grigore Florin, deci şedinţa este statutară.  
     La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi din 
partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: 
dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl Stoicea Alin, director  
executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii 
Sinteze Proiecte cu Finanţare Internaţională, dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia 
Amenajarea Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii 
Internaţionale Cultură  Învăţământ, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse 
Umane, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a Domeniului Public şi 
Privat al Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă 
Judeţeană de Drumuri Argeş R.A., dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public 
Salvamont Argeş,dl Şovar Cătălin, şef Serviciu Monitorizare Lucrari Publice şi 
Guvernanţă Corporativă, dl Voicu Constantin, manager Spitalul de Recuperare 
Brădet,  dl Popescu Cornel, manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dl Cotescu Florin 
Cristian, director interimar Direcţia Generală pentru Evidenţa Persoanelor Argeş, 
dna Gheorghe Florina, manager Spitalul de Pediatrie Piteşti,  dl Sachelarie Octavian 
manager Biblioteca Judeţeană Argeş, dna Molfea Adriana, manager interimar 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti,  dl Dică Gabriel, manager ADI Molivişu, Funie 
Cristinel, director SC. JUD PAZĂ şi ORDINE ARGEŞ, dna Ciocănău Niculina, 
consilier Preşedinte, dna Ionescu Anci, consilier Preşedinte, dl. Nedelescu 
Constantin, consilier Preşedinte. 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor  
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii, 
următorii consilieri judeţeni:  
 

Dl consilier judeţean Enache Valentin Viorel la punctul nr. 4 de pe ordinea 
de zi - Hotărârea nr. 121, la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 125, la 
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punctul nr. 15 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 132, la punctul nr. 26 de pe 
ordinea de zi - Hotărârea nr. 145; 

Dl  consilier judeţean Iacşa Aurel  la punctul  nr. 15 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 132. 

Dl  Preşedinte Manu Constantin Dan la punctul  nr. 18 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 135. 

Dl  consilier judeţean Tică Manuel la punctul  nr. 23 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 140 şi la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr.141. 

Dl  consilier judeţean Alexei Gheorghe la punctul  nr. 26 de pe ordinea de zi 
– Hotărârea nr. 145. 

Dl  consilier judeţean Manole Marius  la punctul  nr. 26 de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 145. 
 
 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, cu scuzele de rigoare vin 
de la Universitate, am premiat merituoşii în cercetare şi inovare, ştiţi că suntem 
parteneri şi cu Universitatea şi cu Inspectoratul Şcolar. Şedinţa este statutara şi 
până a intra în ordinea de zi, de faţă fiind domnul director Muşat de la ADR SUD 
Muntenia, a venit evident cu veşti bune şi pentru început spun să ne permiteţi să 
semnăm proiectul atât de mult dorit pe izolare energetică la Spitalul Brădet. Pentru 
a ne reaminti ce înseamnă treaba aceasta l-aş ruga pe domnul director Ivaşcu să ne 
spună cel puţin valoarea lui şi perioada de implementare şi tot ceea ce decurge de 
aici. 

Dl director Ivaşcu Sorin – Acest proiect este promovat prin Programul Operaţional 
2014-2020, este un proiect cu o valoare de 3.330.000 de lei din care 170.000 este 
contribuţia consiliului judeţean şi 3.160.000 sunt fonduri europene nerambursabile. 
Este un proiect promovat pe axa de eficienţă energetică ce are în vedere în primul 
rând scăderea consumului de energie termică cauzatoare de emisii de carbon, 
precum şi implementarea de soluţii de energie regenerabilă, energie verde, vor fi 
montate panouri solare fotovoltaice. Proiectul se va întinde pe o perioada de 15 
luni, până în luna iunie 2019. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. L-aş rugat pe domnul 
director Muşat să ne adreseze şi domnia sa câteva cuvinte. Poftiţi. 

Dl  director Musat Liviu – Bună ziua. Astăzi am debutat în cadrul axei 3 domeniul 
de intervenţie 1B pe partea de eficientizare a clădirilor publice cu contracte de 
finanţare, este primul contract semnat la nivelul regiunii de dezvoltare Sud-
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Muntenia, regiune la nivelul căreia s-au depus până acum 62 de aplicaţii, vorbesc 
numai de acest domeniu, cu 380 de milioane de lei în total, din acestea 6 sunt 
depuse din judeţul Argeş cu 80 de milioane de lei. Astăzi am semnat proiectul cu 
Spitalul Brădet, tot pe partea cu creşterea eficienţei energetice Spitalul de la Curtea 
de Argeş  şi contractul de asemenea este transmis la Autoritatea de Management 
pentru verificările finale, Palatul Administrativ al judeţului este transmis la 
autoritatea de management cu valoare de 33 de milioane de lei. Mai avem bazinul 
olimpic din Piteşti cu 15 milioane de lei aşteaptă să intre în evaluare, am avut un 
centru de servicii sociale de la Topoloveni, din păcate a fost respins dar din fericire 
nu este o valoare mare, doar 2,5 milioane de lei şi în sfârşit eficientizarea clădirilor 
rezidenţiale în zona Topoloveni este în verificare. Acesta este situaţia pe axa 3.1 B 
şi sunt convins că în perioada următoare vom semna şi mai multe contracte. Vă 
mulţumesc mult. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Şi eu vă mulţumesc. Întrebări? Vă 
mulţumim. Ordinea de zi de astăzi cuprinde 34 de puncte, aţi luat la cunoştinţă în 
comisii, dacă sunt obiecţii legate de aceasta? Vă rog. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, ne-am gândit că 
ar fi mai bine dacă se poate în şedinţa aceasta, dacă nu pe viitor, ca punctele ce ţin 
de rectificarea bugetară să fie la început după procesele verbale pentru că totuşi e 
bugetul, este un punct inportant. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  -Aparatul tehnic, vă rog frumos atunci când 
este posibil, dar am învăţat şi eu o regulă de când sunt consilier că o anumită 
succesiune de proiecte trebuie să aiba în vedere o logică şi financiară, aşa mi s-a 
spus. Şi atunci trebuie votate proiecte dinainte ca să vină la scadenţă şi bugetul, 
dacă am înţeles eu bine. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Aţi înţeles foarte bine , am mai pus 
această întrebare în urmă cu vreo 6 ani, dar acum am şi răspuns. Să spunem că 
unele proiecte n-or să treacă, ce facem? Modificăm bugetul atunci pe loc în şedinţă. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Aparatul tehnic, domnule secretar,   
lămuriţi-o!  

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – În situaţia în care în ordinea de zi sunt incluse 
proiecte de hotărâre care au influenţă în ceea ce priveşte bugetul, actualizarea sau 
rectificarea bugetului, în primul rând trebuie soluţionate, adoptate respectivele 
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proiecte de hotărâri şi la sfârşit proiectul actualizării bugetului. În situaţia în care 
un proiect de hotărâre nu este adoptat şi are influenţă în ceea ce priveşte bugetul, 
bugetul se actualizează minus proiectul de hotărâre respectiv.  

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Şi pe actuala ordine de zi care ar fi proiectele, 
domnule secretar? 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – Pro Socialul şi cam atât. 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Este suficient unul. Mulţumesc. Dacă nu 
mai sunt întrebări, vă  supun spre aprobare ordinea de zi. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? Nu. 

 

- I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 12.04.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 
 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26.04.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
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                                            - III – 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 10.05.2018. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
           Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

        
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea acordării de sprijin financiar prin Programul PRO Social.- Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?       
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel ) 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 121. 
     

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea componenței Consiliului Consultativ al Unității de Asistență Medico-

Socială Domnești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?       
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 122. 
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                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie „Sf. Maria” Vedea.   - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 123. 
 
 
                                                        -  VII - 

 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Centrului de Cultură Brătianu.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 124. 

 
                                                        -  VIII - 

 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcţii al Spitalului Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel ) 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 125. 
 

-  IX - 
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Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 

Pitești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 126. 
 
 

-  X - 

 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

închirierea unor spații cu destinaţie de activitate comercială situate în incinta 

Spitalului Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești.   - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 
            Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 

Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 127. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință gratuită Spitalului Județean de Urgență Pitești a unui teren în 

suprafață de 460 mp, situat în Pitești, str. Aleea Spitalului, nr. 36. -  Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

     Obiecţii? Comentarii? Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 128. 
 

-  XII – 
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Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 180/08.10.2010 

privind constituirea patrimoniului Regiei Autonome Județene de Drumuri R.A., cu 

modificările și completările ulterioare. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 
Obiecţii? Comentarii? Vă rog! 

     Dl consilier judeţean Nae  Eugen – Domnule Preşedinte, grupul PNL este de 
acord cu acest proiect de hotărâre dar dorim ca pe viitor să ni se comunice şi 
nouă un raport cu evoluţia acestor bunuri, acestor clădiri de patrimoniu, starea 
lor şi care vor fi destinaţiile lor pe viitor. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Da, total de acord. Alte întrebări? 
Obiecţii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se 
abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl. consilier judeţean Enache 
Valentin Viorel ). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 129. 
 

 
-  XIII - 

 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor ce aparţin domeniului public al judeţului Argeş .    
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

      Obiecţii? Comentarii? Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 130. 
 

-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. a 
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imobilelor terenuri și clădiri care aparţin domeniului public al judeţului Argeş.    - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
     Obiecţii? Comentarii? Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 

cineva împotrivă? Nu. 
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 131. 
 
                                                        -  XV - 

 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Listei-Anexă cuprinzând spaţiile şi terenul aferent din proprietatea privată 
a Judeţului Argeş ce urmează a fi vândute potrivit Cap. III „Vânzarea spaţiilor 
medicale prin licitaţie publică cu strigare” din OUG nr. 68/2008. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri ( dl. consilier judeţean 
Enache Valentin Viorel şi Iacşa Aurel). 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 132. 

 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

constituirea Comisiei pentru stabilirea și evaluarea imobilelor aflate în patrimoniul 
S.C. NEOMAGASSIN S.R.L. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 133. 
 
 

                                                        -  XVII – 
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Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentelor de organizare și funcționare pentru componentele 
funcţionale, fără personalitate juridică, aflate în subordinea Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 134. 

 
-  XVIII - 

 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Convenţiei de Asociere între Fundaţia SERA ROMÂNIA, U.A.T. Județul 

Argeș, prin Consiliul Judeţean Argeş şi Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Argeş.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu,vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl. Preşedinte Manu 
Constantin Dan ) 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 135. 
 

-  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
implementarea şi cofinanţarea proiectului "Alternative for Social Support Inspiring 
Transformation"ASSIST – 785710. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus:       

          Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 136. 
 

-  XX - 
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Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea formulelor de calcul pentru tarifele mixturilor asfaltice produse de stația 

Căteasca, pentru anul 2018, în relația cu Consiliul Județean Argeș și cu terții. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 137. 
 

-  XXI- 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare ale Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș 
R.A. la 31.12.2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 138. 
 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea situațiilor financiare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului 

Public și Privat al Județului Argeș R.A. la 31.12.2017. - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl.consilier judeţean Tică 
Manuel). 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 139. 
 

-  XXIII - 
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Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea unor tarife ce vor fi practicate de Regia Autonomă de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș în anul 2018.  Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  

      Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl.consilier judeţean Tică 
Manuel). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 140. 
 
 

-  XXIV - 

 

Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public și Privat al 

Județului Argeș R.A. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl.consilier judeţean Tică 
Manuel). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 141. 
 

 
-  XXV - 

 

Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de desfăşurare al Festivalului Internaţional de Folclor 
CARPAŢI 2018 şi încheierea unui Protocol de colaborare cu consiliile locale 
partenere în organizarea evenimentului. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          
        Obiecţii? Comentarii? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Domnule Preşedinte, suntem de acord cu 
acţiunile culturale, cu aceste festivaluri, dar nu suntem de acord ca ele să fie 
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transformate în acţiuni de partid ale Partidului Social Democrat şi campanii 
electorale. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Sau ale PNL-ului sau ale PMP-ului. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Numai puţin, daţi-mi voie vă rog, vreau 
să spun că aţi transformat acţiunea cu Flacăra Centenarului într-o acţiune de 
propagandă politică a Partidului Social Democrat, unde noi am venit cu bună 
credinţă, crezând că trebuie să onorăm o asemenea acţiune şi o considerăm utilă în 
prima fază, dar în momentul în care vedem că acolo iau cuvântul presedintele 
Partidului Social Democrat, oameni din PSD, transformându-se toată acţiunea pe 
banii consiliului judeţean într-o acţiune politică, nu cred că este bine şi nu este 
corect şi de aceea vă rog să revizuiţi acest mod de desfăşurare şi de organizare 
asemenelor acţiuni, vă cer dumneavoastră în calitate de Preşedinte al consiliului 
judeţean, pentru că ştiu, în primul rând instituţia pe care o reprezentaţi trebuie 
într-adevăr să nu amestece lucrurile şi acelaşi lucru îl cer şi pentru Festivalul 
Carpaţi care va urma şi care cred că trebuie să fie o acţiune culturală, este un 
festival internaţional şi unde de asemenea trebuie să fie într-adevăr pentru toată 
lumea, pentru cetăţenii judeţului Argeş şi nu pentru membri de partid, al niciunui 
partid. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Este corect. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – De aceea vă rog foarte mult  să tineţi 
cont de acest lucru pentru că dacă în continuare aceste acţiuni se vor transforma în 
acţiuni de propagandă politică, noi vom reacţiona şi vom găsi modalităţile pentru 
a ne opune unor asemenea proceduri. Eu vă mulţumesc foarte mult şi sper că am 
fost înţeles într-un mod constructiv şi obiectiv. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu    - Este foarte corect ceea ce dumneavoastră 
aţi supus plenului, recunosc că şi eu duminică am avut un discomfort, dar aşa cum 
ştiţi şi dumneavoastră şi cum ştim şi noi cu toţii, primăria se ocupă de organizare 
şi am fost foarte supărat . 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Da, dar în colaborare cu consiliul 
judeţean. Şi vă mai rog ceva, Prefectul judeţului, am observant, ca un observator 
fin zic eu, care participă la aceste acţiuni, este reprezentantul Guvernului în 
teritoriu iar aceste acţiuni sunt sub egida ministerului, sub egida Guvernului, nu 
este băgat în seamă, nu ia cuvântul, nu este prezentat, la asemenea acţiuni şi o 
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spun eu care sunt un membru al Partidului National Liberal şi mi se pare normal, 
că este apolitic din ce ştiu eu, dacă cineva are ceva cu Prefectul judeţului să ne 
spună. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Aveţi dreptate, aveţi răbdare să mă 
ascultaţi şi pe mine? Şi eu am dubii că cineva are ceva cu Prefectul, în cazul de 
faţă şi cineva are ceva cu PNL-ul. Unde s-a întamplat? La Ştefan cel Mare unde 
primarul este PNL-ist. Eu ce să mai zic? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Nu le amestecaţi, vă rog! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Nu, nu, nu, dar haideţi să discutăm cu 
cărţile pe faţă. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – În prima parte aţi fost elegant, acum 
deveniţi partizan şi întoarceţi treaba, nu stricaţi lucrurile, vă rog! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Domnule preşedinte, sunt foarte tranşant, 
este adevărat ceea ce spun? Vă rog, contraziceţi-mă! 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  - Nu, pentru că acelaşi lucru s-a întâmplat 
şi în celelalte locuri, n-a fost băgat în seamă Prefectul nicăieri, vă spun eu, nici 
măcar nu este prezentat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Domnule preşedinte, eu sunt bătrân şi uit, 
dar îmi amintesc ultima delegaţie, unde am participat? La Ştefan cel Mare. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Numai pe aia v-o aduceţi aminte? Pe 
celelalte le-aţi uitat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Mai uit ce să fac. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Am înţeles. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Dar să fiţi convins că Flacăra Centenarului 
nu trebuie să aibă coloratura politică. Asta a fost şi esenţa lui, echipa care se 
ocupă din partea consiliului judeţean este aici de faţă şi poate să confirme ceea ce 
eu vă voi spune. Din nefericire  nu se acceptă din partea primăriilor şi  cu 
fermitate şi cu duhul blândeţii şi cu altfel de cuvinte, decât protocolul lor de a 
depune coroane şi când se depun coroane.. 
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Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Deci de vină sunt primarii! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Nu, nu , nu, organizarea de acolo, dar noi 
avem un permanent dialog şi niciodată.. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Preşedintelui PSD nu i-a dat cuvântul 
primarul din Ştefan cel Mare, ci i-a dat cuvântul directorul Muzeului, îmi aduc 
foarte bine aminte. Dacă vreţi să intrăm în detalii, o facem, dar cred că e bine să 
ne oprim aici. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  – Domnule preşedinte, hai că suntem 
oameni serioşi amândoi, deci Preşedintele judeţului a fost moderator, da? 
Niciodată pe unde se merge, pe unde s-a mers şi pe unde se va merge, derularea 
programului  se face de comun acord cu primarul. Niciodată şi dacă nu mă 
credeţi, vă invit mâine lângă mine la ora 2, duminică la încă 7 localităţi tot lânga 
mine şi veţi vedea că e un program de desfăşurare convenit cu primarii, cu 
autorităţile şi ne ţinem de el, bun, prost, asta este. Dar am reţinut partea cu 
Festivalul Internaţional Carpaţi şi este corectă aprecierea. Dacă nu mai sunt 
obiecţii, întrebări, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Dacă se 
abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.   
           S-a adoptat Hotărârea nr. 142. 
 
 
 
 

-  XXVI - 

 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectelor cu finanţare nerambursabilă de la bugetul local al judeţului 
Argeş pentru activităţi non-profit de interes general, conform Legii nr. 350/2005, 
pentru anul 2018. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este  pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 3 abţineri ( domnii consilieri judeţeni 
Alecsei Gheorghe, Enache Valentin Viorel şi Manole Nicolae Marius). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 143. 
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-  XXVII - 

 

Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Şcolii Populare de Arte şi Meserii Piteşti. Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

          
  Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel – Am cerut în comisie doamnei 
directoare să ne pună la dispoziţie un raport de salariat, extras din Revisal al 
domnului Mazilescu, semnat şi parafat de către ITM Argeş şi raportul de audit, 
care spune că din cauza raportului de audit i s-a întocmit al doilea contract 
individual de muncă deşi avea unul şi era suspendat, a făcut şi o adresă domnul 
Mazilescu către consiliul judeţean şi către Şcoala Populară de Arte şi Meserii şi nu 
i s-a dat nici un răspuns nici până la această oră. Dânsul era încadrat cu un contract 
de muncă din 01.02.2004 la Centrul Cultural după care prin transfer la Şcoala 
Populară de Arte iar în 31.01.2018 i s-a constituit un contract individual  de muncă 
altul decât cel 21 nr. 112 şi dat pentru semnare în 30.04.2018 cu începere de la 
01.05.2017, contractul încheiat în ianuarie dat la semnat în aprilie cu începere cu 7 
luni înainte. Întrebarea este cum a fost plătit domnul Mazilescu în această 
perioadă? Că eu am un extras din Revisal în perioada asta fiind suspendat, iar acum 
începând cu 01.05 e suspendare la suspendare în Revisal. Dorim un raport clar şi 
le-am cerut un raport din Revisal vizat de ITM Arges. ITM Arges i-a dat un 
raspuns la cererea dânsului, o am aici şi n-am primit până în prezent nici măcar 
raportul de audit la care doamna directoare făcea referire în comisie spunând că 
dumneavoastră ce-aţi face, aţi ţine cont de raportul de audit sau de codul muncii? 
Eu i-am spus că de codul muncii trebuie să ţinem cont. Mulţumesc 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Şi eu vă mulţumesc. Fiţi convins, să nu 
credeţi că eu vă dau răspunsul pe loc, că nu  mă interesează în deconcentrate partea 
de detalii, partea tehnică. Dar ştiu despre situaţie, ştiu că s-a discutat intens în 
comisia din care faceţi şi dumneavoastră parte şi în câteva zile voi avea pe masă un 
punct de vedere, ocazie cu care la următoarea şedinţă sau dacă vreţi anticipat, vă 
astept cu mare drag şi încerăm să ne lămurim şi acolo dacă sunt probleme sau 
abateri, că se cheamă codul muncii sau alte acte normative, vom lua măsuri, să fiţi 
convins de treaba aceasta. Alte obiecţii? Vă rog. 
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Dl consilier judeţean Mărăşoiu Dorin – Domnule Preşedinte, doamna manager a 
avut o atitudine total nepotrivită în opinia mea în comisia de specialitate, nu a 
răspuns la nicio întrebare provocând mai mult discuţii aleatorii. Considerăm că 
având în  antecedentele acestei doamne trebuie făcută o analiză. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – La ce vă referiţi? 

Dl consilier judeţean Mărăşoiu Dorin – Cancanurile care sunt pe piată. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă tineţi de cancan? 

Dl consilier judeţean Mărăşoiu Dorin – Nu, eu am spus următorul lucru. Dânsa a 
făcut un cancan cu noi acolo. Dacă vreţi  vă citesc.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc. Stimate coleg, şi tu Brutus? 

Dl consilier judeţean Mărăşoiu Dorin – Şi eu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bravo. Poate avem şi noi un punct de vedere 
cu liderul de grup cu ce nu ne-nţelegem. Alte obiecţii? Vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulţumesc. Dacă se abţine cineva? Dacă este cineva împotrivă? 
Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl. consilier judeţean 
Postelnicescu Marius ). 

             S-a adoptat Hotărârea nr. 144. 
 
 
 

-  XXVIII - 
 

Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de școlarizare al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești pentru 

anul școlar 2018-2019. Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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           S-a adoptat Hotărârea nr. 145. 
 

-  XXIX - 
 

Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Serviciului Public Județean Salvamont Argeș. Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 146. 

 

-  XXX - 
 

Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea investiției și a devizului general pentru obiectivul de investiție ,,Pod peste 

pârâul Bascovele pe DJ 704E km 6+000- Comuna Cotmeana, județul Argeș”.  Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 147. 
 
 

-  XXXI - 
 

Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea şi completarea proiectului cu titlul “Certificarea activităţilor Consiliului 
Judeţean Argeş şi dezvoltarea abilităţilor personalului, în concordanţă cu 



 19

prevederilor SCAP” şi a cheltuielilor legate de proiect”.  Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 148. 
 

-  XXXII - 
 

Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea eliberării licenței de traseu și a caietului de sarcini aferent, pentru servicii 

de transport public județean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee 

județene.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 149. 
 

-  XXXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș.   Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 

Amplu dezbătut în comisii. Vă rog. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, sigur a fost 
dezbătut şi în comisii, am spus-o şi în şedinţa pregătitoare, Ordonanţa 11 are 
lejeritatea ei de a folosi banii fiecare UAT, fiecare consiliu judeţean, dar totuşi 
mi se pare, dacă  discutăm pentru tot acest semestru al doilea care urmează că o 
să cheltuim şi o să facem rectificări bugetare nu numai la DGASPC, dar şi la 
celelalte instituţii care o să aibă nevoie pentru suplimentarea cheltuielilor de 
personal. Dacă continuăm aşa şi anul acesta şi la anul, investiţiile noastre, 
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consiliul judeţean trebuie să aibă şi bani de investiţii să lase ceva în urmă pe 
zona aceasta palpabilă, investiţională, nu putem, o să ni se spună că o să vină 
banii de la Ministerul Muncii. Ministerul Muncii ştiu că a avut un buget aprobat 
pentru bugetul consolidat al statului pentru luna februarie şi probabil că atunci 
s-au stabili şi banii. Nu înţeleg de ce trebuie mereu să dăm bani de la consiliul 
judeţean pentru nişte bugete aprobate de noi pentru fiecare unitate subordonată 
sau în coordonare consiliului judeţean. Sigur că înţelegem situaţia şi sunt foarte 
mulţi salariaţi acolo, trebuie să-şi primească salariile mărite, dar trebuie să 
vedem faptul că s-a exagerat nu numai acolo, dar în general cu această creştere 
de salarii pe care iată trebuie să o suportăm din rezervă, din rezervă de la lună la 
lună. Ori pentru acest fapt trebuie să avem prezentată situaţia foarte clară pentru 
viitorul apropiat al salariaţilor care lucrează în aceste instituţii deconcentrate sau 
în coordonare sau în subordonarea consiliului judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Alte întrebări? Vă rog. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Domnule Preşedinte,  astăzi urmăream 
pe un post de mare audienţă, de televiziune,  un post pe care ştiu că 
dumneavoastră îl iubiţi foarte mult, că judeţul Argeş este pe locul doi în 
cheltuielile pentru asistenţa social pe ţară, după Iaşi, 176 de milioane de lei noi, 
deci vreo 33, 34 de milioane de euro şi am spus-o şi dumneavoastră m-aţi atacat 
atunci spunând că dumneavoastră liberalii nu vreţi să dăm bani la asistenţă 
social, dar am ajuns din unul dintre cele mai bogate judeţe ale ţării în ultimii ani 
de când domnul Dragnea şi dumneavoastră conduceţi acest judeţ, să-l aducem în 
coada judeţelor pe ţară cu cheltuieli şi asistenţa socială, am ajuns un judeţ de 
asistaţi. Sunt convins că acolo în aceste bugete există foarte multă umplutură de 
bani  care după părerea mea se cheltuie fără a fi într-adevăr justificaţi. A veni 
astăzi şi a spune domne trebuie să dăm 335 de miliarde de lei vechi din 
excedentul bugetar pe care noi, dumneavoastră, consiliul judeţean îl aveţi pentru 
dezvoltare, îl avem sau îl aveam pentru că începând de astăzi nu o să îi mai 
avem pentru dezvoltare, să aprobăm nişte lucruri pe care noi le-am subliniat, am 
atenţionat că nu sunt gândite şi nu sunt bine făcute, cu aceste cheltuieli de 
personal, pe care le acoperim din dezvoltarea judeţului Argeş, deci pentru anii 
viitori constatăm automat că acest judeţ nu se va dezvolta aşa cum trebuie. Dacă 
am fi dat celor aproximativ 100 de localităţi aceste 335 de miliarde pentru 
dezvoltare, ne reveneau 3 miliarde şi ceva de localitate, de primărie, care cred 
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ca ar fi fost foarte bune şi utile, pentru primăriile respective. Eu ştiu că domnul 
vicepreşedinte vă şopteşte că nu e aşa, că nu e bine.. 

Dl vicepreşedinte Mînzînă Ion – Dumneavoastră faceţi o confuzie. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Eu cred că este bine ce spun şi vine în 
contradicţie cu ceea ce cred că noi ca şi consiliu judeţean trebuie să gândim 
pentru perspectivele acestui judeţ şi să vedem ce facem cu acest judeţ. Dacă 
vrem să dăm toţi banii la asistenţă socială  şi asta vrem, foarte bine, dar eu cred 
că nu este bine pentru că oamenii aceştia muncesc, banii ăstia nu vin de undeva 
dintr-o gaură neagră şi sunt banii oamenilor de la Dacia, de la inteprinderile 
judeţului nostru care muncesc şi produc bani şi cineva îi cheltuie nejustificat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Aveţi vreo dovadă că cel puţin 1 leu a 
fost cheltuit nejustificat? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Am dovada că acest buget creşte 
mereu, de la an la an , mai mare şi mai mare şi constatăm că acest judeţ ajunge 
un judeţ de asistaţi sociali. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Deci domnule consilier, 
două chestiuni. În primul rând am o rugăminte, noi avem şedinţă în fiecare 
săptămână şi cu DGASPC-ul, cu toate deconcentratele noastre şi o dată pe luna 
ne întâlnim cu toţii. Vă invit o dată să vedeţi şi să participaţi la o asemenea 
şedinţă pentru a vedea dimensiunea DGASPC-ului. Noi când vorbim de 
protecţie.. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian – Dimensiunea am umflat-o noi, 
domnule Preşedinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Îmi cer scuze, nu v-am întrerupt şi am 
avut eleganţa si răbdarea să vă ascult. Este o mare dimensiune. Tentaţia noastră, 
nu a dumneavoastra sau a mea, a mea sub nicio formă că sunt cât de cât  medic 
legist şi ştiu cu ce se mănâncă treaba aceasta, este de a confunda  DGASPC-ul 
cu protecţia socială, cu handicapul. Ceea ce este eronat! Dacă veţi avea 
curiozitatea să vedeţi dimensiunea repet a DGASPC-ului, veţi vedea că se face 
şi prevenţie, veţi vedea că sunt şi centre de urgenţă, se iau şi măsuri de custodie 
a persoanelor vătămate în regim de urgenţă, se face şi psihologie, recuperări pe 
minori şi majori. A doua chestiune. Ştiu bine ce spun. Şi dacă nu mă credeţi, am 
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rugămintea să vă uitaţi în actele normative. Structura DGASPC aşa cum este 
tapetată si coafată de fiecare guvernare, repet structura mare, a început în 2006, 
eu nu eram la guvernare şi nici preşedinte de judeţ. Şi eu zic că a fost făcută pe 
un temei european foarte bine gândit. Niciun judeţ nu seamănă cu altul. Şi pe 
protecţie socială şi ca dimensiune geografică şi ca număr de locuitori. Dacă ştiţi 
o persoană, un salariat care a încălcat legea şi actele normative din DGASPC,eu 
sunt primul care ar dori să afle şi să vadă ceea ce se întâmplă. Până în acest 
moment nu. Numărul doi. Protecţia socială este motivată şi rămân la aceeaşi 
idee, nu ca social democrat ci ca om, nu putem să spunem avem dreptul legal, 
ceea ce aţi afirmat dumneavoastră nu este drept legal. Adică să iau de la 
protectie socială şi să dau spre funcţionare sau spre dezvoltare UAT-urilor că nu 
am voie şi mă leagă imediat, a doua zi sunt pe abuz de serviciu. Şi dacă şi-ar 
dori cineva nu o să comit treaba aceasta dar imaginaţi-vă să luăm de la 
însoţitorii persoanelor cu handicap care necesită o reală protecţie socială şi să o 
dăm pentru consum şi pentru dezvoltare cred că este o crimă şi la propriu şi la 
figurat. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Domnule Preşedinte, noi nu luăm, văd 
că luăm invers de la dezvoltare către, pentru că acest buget care a fost aprobat şi 
noi l-am aprobat trebuia să fie finanţat de Ministerul Muncii şi domnul Dragnea 
spune că sunt bani de salarii şi de pensii. Iată că nu sunt.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Vă mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Nu sunt bani de salarii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc încă o dată că ne duceţi 
grija cum ne comportăm la guvernare. Ne asumăm responsabilitatea, bani sunt, 
vor fi, lăsaţi-ne pe noi să guvernăm. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  - Lăsaţi-ne şi pe noi să vă atragem 
atenţia. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Cu mare drag. Măcar atât. Aşa cum v-am 
lăsat şi ieri să faceţi ziua naţională a liberalilor în casa guvernanţilor români. Cu 
mare drag. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Ne-aţi lăsat? Vă mulţumim. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu ştiu că eu am dat aprobarea.  
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Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Vă mulţumim. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu ştiu că eu am semnat din respect 
pentru valorile naţionale. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian    - Vă mulţumim, iar le amestecaţi, adică 
vreţi să ne spuneţi, vedeţi bă că v-am lăsat, să nu mai ziceţi nimic. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu , nu! 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Că şi aşa văd că colegii ceilalţi nu mai 
zic nimic. Nu ştiu ce le-o-ţi fi promis. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Vă referiţi la primarii PNL 
sau la cine? 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Nu, colegii din consiliu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –A , am înţeles. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – L-aţi certat până şi pe domul 
Mărăşoiu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu, nu. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Nu ştiu cum aţi spus dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vedeţi, nu numai eu uit. 

Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Cum a spus? A,  şi tu Brutus da. Am 
înteles. Dar ştiu că sunteţi elegant. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Preşedinte, dacă colegul a 
intervenit şi pentru noi, vrem să ne spunem punctul nostru de vedere. Noi vom 
vota acest proiect dar îl votăm pentru că dorim să rămâneţi fără bani. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin –Dacă rămâneţi fără bani veţi ajunge 
la proiectul nostru de restructurare a instituţiilor din subordinea consiliului 
judeţean şi a consiliului judeţean. Deci noi suntem pentru. 
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Dl consilier judeţean Miuţescu Adrian  – Noi ne abţinem ca să rămâneţi fără 
bani. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Este în ordine, vi-l supun spre aprobare, 
cine este pentru? 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 150. 
 
 

 
-  XXXIV - 

 

Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Diverse.   
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Aveţi ceva de spus, de comentat? Vă rog! 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Dacă îmi permiteţi aş dori, am lăsat la 
colegi o expunere de motive, prin această iniţiativă pe ordine a de zi a şedinţei 
următoare a consiliului judeţean să putem vota o declaraţie, subliniez,  simbolică 
de unire a României cu Republica Moldova. O să vă expun pe scurt patru motive: 
primul motiv ar fi idealul naţional al nostru care înseamnă unitate naţională, doi, 
România este singura ţară care a rămas cu sechele de pe urma tratatului 
Ribbentrop –Molotov. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ce fel de sechele? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Pentru că avem o bucată de tară, 
Basarabia, teren românesc, rămas în partea cealaltă, poporul prieten  Uniunea 
Sovietică , nu ni l-a dat înapoi, atunci eram toţi prieteni, fraţi, totuşi Basarabia a 
rămas sub formă de Republica Moldova acolo. Există două hotărâri internaţionale, 
tratatul de la Helsinki care ne permite modificarea graniţelor fără forţă şi prin 
acordul celor două părţi, cum ar fi Parlamentul Republicii Moldova şi Parlamentul 
României şi totodată mai există o hotărâre a Senatului Statelor Unite din 1991 
care militează pentru ajutorarea Moldovei în dorinţa ei de unificare cu România. 
Dacă colegii sunt de acord şi dacă dumneavoastră supuneţi la vot, aş dori ca 
pentru şedinţa următoare această declaraţie simbolică de unire să fie pusă pe 
ordinea de zi. Aş mai vrea să subliniez că declaraţia va arăta aşa, vor fi 35 de 
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semnături aici, fiecare membru al consiliului judeţean începând cu preşedintele, 
vicepreşedinţii, se poate semna în două exemplare, unul rămâne la consiliul 
judeţean şi unul merge la un ONG, se numeşte Uniunea pentru Centenar unde 
sunt 130 de ONG-uri asociate şi din Romania şi din Moldova care militează 
pentru Unirea celor 2 ţări. Rămâne la latitudinea dumneavoastră dacă veţi vota da 
sau ba. 

Dl consilier judeţean Nae Eugen – Şi nu ne ne daţi câte un exemplar, domnule 
Bulf?  

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Vă fac copie, numai două exemplare 
sunt originale, dacă vreţi vă fac 35 de exemplare, dar cu acordul preşedintelui.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mai aveţi ceva spus? 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Nu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Înţeleg că este acelaşi material 
pe care săptămâna trecută l-am primit spre studiu. 

Dl consilier judeţean Bulf Cornel Cătălin – Am informat şi colegii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Este foarte frumos gestul dumneavoastră, 
nu-l pot comenta, sunteţi consilier judeţean, egal în drepturi şi obligaţii cu noi toţi. 
Vă reamintesc şi sunt convins că ştiţi că sunt anumite proceduri legale legate de 
asemenea demersuri, pe care consiliul judeţean şi eu trebuie să le semnăm şi când 
vor fi procedurile gata vă promit că băgăm proiectul de hotărâre. Alte comentarii? 
Dacă nu mai sunt vreau să vă informez stimaţi colegi de programul zilelor 
următoare. Mergem la Bradu mâine, cine doreşte, aţi primit invitaţii din partea 
noastră, sms-uri, duminică avem un eveniment care implică şi consiliul judeţean 
la ora 15:00 la Muzeul Judeţean, sărbătorim Mircea Cel bătrân 600 de ani, avem 
parteneri la simpozion Arhiepiscopia, Academia Română, şi cred că ar fi bine cine 
poate chiar dacă sunt rusaliile şi este un weekend mai prelungit, cine poate să 
participe iar săptămâna cealaltă, duminică, pe 1 iunie, care este într-o vineri, 
consiliul judeţean organizează o conferinţă naţională pe tema sănătăţii cu două 
puncte foarte sensibile, rezidenţiatul, procesul de specializare al medicilor şi al 
doilea modificarea curiculei şcolare privind introducerea părţii de prevenire în 
şcoală ca disciplină obligatorie, mergând de la ideea că un copil educat este un 
copil sănatos. Vor participa conducerile celor două ministere, Educaţie şi 
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Sănătate, cei 4 preşedinţi, Senat, Camera Deputaţilor, Sănătate, Educaţie, multe 
personalităţi naţionale şi internaţionale din domeniu. Vă învit să fim împreună şi 
vă doresc o după-amiază plăcută. 

    Şedinta s-a încheiat la ora 13.00. 
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